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PROTOKoI, NR XXXN/l3

z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Jpdrzejowie

odbytej w dniu 28 marca 2013 roku w Centrum Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 1300 Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz otworzyl obrady

XXXIV sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
Przewodnicz4cy Rady powital zaproszonych goSci, radnych, bunnistrza, kierownik6w

jednostek organizacyjnych gminy, soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodnicz4cy Rady stwierdzil, i2 na sali obrad obecnych jest 21 radnych i orzekl,

ze jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4cy Rady zglosil kandydaturQ radnego K. Majchrzaka na sekretarza obrad

XXXIV sesji Rady Miejskiej.
Radny K. Majchrzak wyrazil zgodg.
Przewodnicz4cy Rady poddat pod glosowanie kandydaturg radnego K. Majchrzaka

na sekretarza obrad XXXIV sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie pod glosowanie:
Za kandydaturq radnego -20 glos6l,

Przeciw 0 gtost5w
Wstrzymalo siq 0 glos6t,

Rada Mieiska w Jsdrzeiowie jednogloSnie wybrala radnego K. Majchzaka
na sekretarza obrad XXXIV ses_ii Rady Miejskiej w Jedrzejowie.

Przewodniczqcy Rady udzielil glosu Panu R. Filipowi, przybylemu na sesjp rady.
Pan R. Filip zwr6cil sig z zapl(aniern do Burmistrza czy zra prcliminarz wydatk6w

i przychod6w budZetowych ujqtych w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta i Gminy Jgdrzej6w na lata 2013 - 2023.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnial, i2 preliminarz wydatk6w jest uchwalony w stosunku
rocznym. Dodal. iz jak sama nazwa uchwaly wskazuje, ze jest to wieloletnia prognoza.

Pan R. Filip zabrai glos m6wi4c. 2e interesuj e go wzrost przychod6w z podatku
od nieruchomo6ci. podatk6w ioplat, dochod6w z PIT i CIT. Zwr6cil siq do Burmistrza,
aby odniosl siq do tych wielkoSci. gdyZ w perspektywie 10 lat mamy wzrost o 1000%
wszystkich wynT ienionyclT oplat.

Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 budZet gminy ma wplywy z dw6ch 2r6del: dochody
wlasne oraz udziai w podatkach dochodowych. Dane s4 opracowane na podstawie danych
z ministerstwa. CIT i PIT to wplywy z btd2elu pafstv/a, gmina ma udzial w podatku
dochodowym od os6b fizycznych w wysokoSci 40Yo i 6%o w Cit.

Br-rrmistrz podkredlil. iZ w ci4gu dw6ch lat udzial w podatku dochodowym od os6b
fizycznych i prawnych dla Gminy Jgdrzej6w wzr6sl o 1/3. To s4 podatki placone przez
obywateli do Skarbu Panstwa

Pan R. Filip zapytal, co Pan Burmistrz s4dzi o oplatach lokalnych.
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 zmiany uzaleZnione s4 od polityki krajowej.

Burmistrz podkre6lil, i2 sq to prognozy finansowe i wyrazil nadziejE, 2e wplywy z podatku
od nieruchomo3ci bEdE rosly, gdyZ na terenie miasta bEdq powstawa6 nowe zaklady.
Burmistrz zwr6cil sig do Pana Filipa m6wi4c, iz wplywy te bEdq wynikiem wzrostu podatku.
Burmistrz wy.ja6nil, i2 gmina liczy na to, 2e b9d4 otwierane nowe zaklady, st4d takie
zaloien:,e.

Pan R. Filip zapylal. z czego to wynika.
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Burmistrz wyjasnil, iZ wynika to z um6w, jakie podpisala gmina i dodal, 2e obecnie jest

zaklacl zainteresowany budowq. Rada w tym celu podjqla uchwalg o wydzier2awieniu

nieruchomoSci.
Pan R. Filip zapytal czy ilo6i maj4cych powstad podmiot6w pozwoli gminie uzyskai

100% wigcej wplyw6w w stosunku do aktualnych danych.
Burmistrz M. Piszczek wyjaSnil, i2 jest r6wnieZ inflacja, kt6r4 naleZy uwzglpdnii.
Pan R. Filip poinformowal, iz gmina jest w g6rnych stawkach podatkowych, je3li

chodzi o podatek od nieruchomoSci.
Bunnistrz M. Piszczek odpowiedzial, i2 gmina nie jest w g6rnych stawkach

podatkowych. WyjaSnil, i2 poziom maksymalny jest okreSlony przepisami i to rada decyduje
czy bqdzie podnosila maksymalny poziom podatk6w czy nie. G6my poziom stawek ulega
zmianor.n. Burmistrz dodal, iz nikt nie zakiada dwukrotnego wzrostu podatku, sama inflacja
bgdzie r.ra poziomie 50% w ci4gu tych l0 lat.

Pan R. F'ilip zapytal czy wieloletnia prognoza jest suplementacj4 strategii rozwoju
naszego regionu.

Br-rrmistrz M. Piszczek odpowiedzial, 2e analizujemy poziom wplyw6w na poziomie
danych rniklo i makroekonomicznych, kt6rymi dysponujemy. To nie jest kwestia strategii,
szacr:jemy wplywy w ci4gu najbli2szych 10 lat.

Burmistlz po raz kolejny udzielil Panu Filipowi wyjaSnieri w sprawie podatku CIT i PIT
i podkredlil, iz w ci4gu jednego roku wplywy z CIT wzrosly o 30 Yo. Wzrost w PIT w roku
201 0 jest  o 30%.

Przewodnicz4oy Rady przerwal dyskusjE udzielaj4c glosu mecenasowie W. Zagale.
Mecenas W. Zaga\a zabral glos m6wi4c, iZ nie moZe byi sesja rady, taka, aby osoby

z poza rady recenzowaly burmistrza, zadaj4c mu wiele pytali, na kt6re burmistrz nie ma
obowi4zku znad odpowiedzi a jak zna do dobrze. Statut Gminy Jgdrzej6w- stanowi tak, aby
osoba z poza rady mogla zabra6 gios musi sig zglosii do Przewodnicz4cego Rady, co w tym
przypadku n.rialo n.riejsce. Czas wyst4pienia os6b niebpd4cych radnymi, nie moZe przekraczac
trzech minut.

Glos zabral Burmistlz M. Piszczek odwolujqc siE do prowadzonej dyskusji m6wi4c,
iz na temat podatk6w padlo nie doprecyzowanie, gdyZ poziom podatk6w jest okreSlony
na poziomie 15 mln 141 tys. na rok aktualny. Wzrost w ci4gu 10 lat wynosi 22 mln 413 tys.
zl, czyli Srednio to wzrost, o 48Yo czyli 4, 8oZ na rok.

Pan R. Filip poinformowal, i2 chcial uzyskai odpowiedZ czy dane w wieloletniej
prognozie sq powiqzane ze strategiq naszego miasta.

Burmistrz odpowiedzial, 2e tak. Ponadto Burmistrz uryja6nil, iz w kazdei chwili mozna
przyjSi do urzQdu i uzyskai informacje. Burmistrz dodal, i2 jest nieprawd4 2e w ciqgu 10lar
bEdzie wzrost podatk6w o 100% bo faktycznie o 48%.

Pan R. Filip powiedzial, i2 odnosi sig do danych, jakie posiada. JeSli mamy podatki
i oplaty licz4c od 2010 roku to jest to12 mln. zl.

Burmistrz M. Piszczek wyja6nil, i2 zaszlo jakie3 nieporozumienie gdyZ od 2010 roku
tojest l4 lat a nie 10 lat. Zalo2one zostaly wplywy o 4,8o/o rocznie.

Przewodnicz4cy Rady Przerwal dyskusjg.
Pan R. Filip poinfonnowal. i2 zlozy rJ,o Burmistrza pisemne zapytania.

Przewodnicz4cy odczytal porz4dek obrad nadzwyczajnej XXXIV sesji Rady Miejskiej
w JEdrze jowie:

1. Otwarcie obrad.
2. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

Nr XXIII/231/12 z clnia 27. 09. 2012 rokt.
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3. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

Nr XXIII/232|12 z dnia 27 '09.2012 roku.
4. Zamknigcie obrad.

Ad.2
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczltal uzasadnienie do proj ektu uchwaiy
Uwag nie zgioszono.
Burmistrz M. Piszczek poinformowal, iz Rada Miejska podejmowaia ju2 jedn4 uchwalE'

PKP wyst4pilo o zmianE uchwaly gdyz kwalifikuj4 drogq, jako budowlE i powinno to znab1e
odzwielciedlenie w uchwale.

Wiceprzewodniczqca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaly.
W glosowaniu wziqlo udzial 20 radnych.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly Rady
Miejskiej w Jgdrzejowie Nr XXIII/231/12 z dnia 27.09.2012 roku nastppuj4c4 ilo5ciq
glosriw:
Za
Przeciw

- 20 glosriw
- 0 glos6w

glosriw:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Wstrzvmalo sie 0 glos6w
/Uchwala nr XXXIV/313/13 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.3
Wiceprzewodnicz4cy Rady W. Kgdra odczyal uzasadnienie do proj ektu uchwaly.
Uwag i pltari nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady M. Barairska odczytala projekt uchwaly.

W glosowaniu wziqlo udzial 20 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg w sprawie zmiany uchwaly Rady

Miejskiej w Jgdrzejowie Nr XXIII/232/12 z rJnia 27. 09.2012 roku nastgpujqc4 iloSci4

- 20 glos6w
- 0 glos6w
- 0 glosriw

/Uchwala nr XXXIV/314/13 w zal4czeniu do protokolu/.
Ad.4
Przewodnicz4cy Rady zamkn4l obrady XXXIV sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie

o sodz. 13ao

Przewodniczqcy
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Zahltz.niki:
I .  L is tu  obet t t r t , i c i .
2. tlc:hrult, Rucl.r'),liejskiej pocliqte nu XXXIII sesji Rady Miejskiej.


